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صفحه 2

رهبر انقلاب: 

برای انتخاب وزیران با من مشورت کردند
نقش ویژه ایران در انتخابات آمریکاسناریوهای پیش بینی نرخ تورم تا پایان سالجمعیت واقعی ایران ۸۶ میلیون نیست

رئیس موسسه تحقیقات جمعیت کشور معتقد است اختلاف آماری درباره جمعیت ایران بین سازمان ملل و 
مرکز آمار از پنج سال پیش به دلیل خطا در محاسبه نرخ باروری و سال پایه جمعیتی برای ایران است که 
با وجود اعتراض رسمی کشورمان همچنان مبنای محاسباتی آنان قرار دارد. محمدجواد محمودی به آخرین 

تحولات جمعیتی کشورمان اشاره کرد و گفت:...

بر اســاس شــاخص قیمت مصرف کننده در مرداد ماه ســال جاری، تورم ســالانه در پایان امســال در 
خوشبینانه ترین حالت ۲۷.۶ درصد و در بدبینانه ترین حالت ۳۳.۵ درصد خواهد بود. تورم یکی از متغیرهای 
مهم در اقتصاد است. به طوری که می تواند انگیزه فعالان اقتصادی و وضعیت رفاه اجتماعی را در یک کشور 

تحت تاثیر قرار دهد. به همین جهت پیش بینی این متغیر می تواند مسیر اقتصاد را به...

ریشی اینگار در نشریه فارین پالیسی نوشت: در حالی که موعد برگزاری انتخابات ریاست جمهوری آمریکا در 
ماه نوامبر نزدیک تر می شود و کارزار های انتخاباتی دونالد ترامپ رئیس جمهور سابق و کامالا هریس، معاون 
رئیس جمهور سخت مشغول رقابت با یکدیگر هستند، تلاش های هکر های وابسته به دشمنان واشنگتن با 

هدف ایجاد اختلال یا تاثیرگذاری بر نتیجه آرا نیز با قدرت ادامه دارد. یکی از...

برگزاری نشست خبری رئیس جمهور 
هفته آینده
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تثبیت آقای »شی« 
در ساختار حاکمیت چین
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»فارن پالیسی« سیاست خارجی دموکرات ها و جمهوری خواهان را بررسی کرد

اسـتقلال دیپلماسـی آمریکا از کاخ سـفید

منطقــه ویژه اقتصادی با تشــکیل انجمن 
توسعه شهرستان و آماده سازی زیرساخت های 
حمل و نقل ترکیبــی، موجب جذب حمایت 

بخش خصوصی شده است.
مدیرعامــل منطقــه ویــژه درخصــوص 
فعالیت های منتج به تکمیل سه ضلع حمل و 
نقــل در این منطقه گفــت: در زمینه حمل و 
نقل  جاده ای برآنیم تا پایانه باربری در منطقه 
ویژه مستقر شود؛ برای حمل و نقل هوایی نیز 
فرودگاه رفســنجان فعال شود؛ و با اقدام برای 
اخذ مجوز انبارهای تخصصی راه و شهرسازی، 
این ســه ضلع حمل و نقل را در یک نقطه به 

اشتراک بگذاریم.
روح الله بهرامشــاهی در ادامه افزود: فاصله 
منطقه ویژه اقتصادی تا فرودگاه ۱۲ کیلومتر 
اســت و باید یک جاده اختصاصی از فرودگاه 
تا انبارهای تخصصی ایجاد شود تا زمینه فعال 
سازی کارگو ترمینال ها در فرودگاه و انبارهای 

تخصصی در منطقه ویژه فعال ایجاد شود.
وی دربــاره راه اندازی خط ریلی، به مصوبه 
ســفر اول ریاست جمهوری شــهید رئیسی 
اشاره و بیان کرد: رفســنجان به شبکه ریلی 
کشــور وصل نیست و برای توسعه شهر، یکی 
از مهمترین موارد راه اندازی خط ریلی است. 
اتصال خط ریلی احمدآبــاد به منطقه ویژه و 
کرمان، با مشــارکت مجتمع مس سرچشمه 
و بر اســاس تفاهم مابین استانداری، شرکت 
 راه آهــن و مجتمــع مس سرچشــمه اتفاق 

می افتد.
منطقه ویژه اقتصادی رفسنجان که دغدغه 
توسعه شهرستان را دارد، بر این اساس انجمن 
توســعه رفســنجان را تشــکیل داده است؛ 
بهرامشاهی در مورد این انجمن گفت: اعضای 
این انجمن استادان و کارشناسان ارشد دانشگاه 
هستند که دوازده کارگروه نیازها، ظرفیت ها و 
توانمندی ها را جمع آوری و آنالیز، و به صورت 
تخصصــی پروژه هــای راهبــردی را مطالعه 

می کنند و در این راستا نیاز به حمایت دارند.
مطالعات آغاز شده درخصوص پایانه حمل 
و نقل در ورودی منطقه تا فضای حمل و نقل 
پایانه ای ایجاد کنیم و در نهایت طرح حمل و 

نقل ترکیبی محقق شود.
بهرامشــاهی افزود: کارگــروه حمل و نقل 
ترکیبی با محوریت شرکت ناو صنعت راه اندازی 

شد که این شرکت می تواند حلقه مفقوده حمل 
و نقل ترکیبی باشد.

مهندس مهدی  هاشــمیان کــه به منظور 
پیگیری راه اندازی ایرلاین رف ایر و حمایت از 
حمل و نقل ترکیبی در این نشســت شرکت 
داشت، بر ضرورت راه اندازی این شبکه تاکید 
کرد و گفت: باتوجه بــه اهمیت این امر، لازم 
است جاده فرودگاه به منطقه ویژه وصل شود و 

حمل و نقل هوایی باری راه اندازی گردد.
وی به ۳۰۰ هزار هکتار باغ پسته در استان 
کرمان اشاره کرد و یکی از ویژگی منطقه ویژه 
را نزدیکی به فرودگاه و باغ های پســته عنوان 
و بیــان کرد: ما باید از این فرصت اســتفاده و 
با سهولت پســته تازه را صادر کنیم. براساس 
این که پســته تازه زود خراب می شود و حتما 
باید هوایی صادر شود، این نوع صادرات توجیه 

اقتصادی دارد.
هاشمیان خاطرنشــان کرد: با توجه به این 
که دانشــگاه ولی عصر)عج( توانسته است به 
فناوری ای دست یابد که ماندگاری پسته را تا 
یک مــاه افزایش دهد؛ بنابراین حتی با هزینه 
حمل هوایی، باز هم صادرات پسته تازه توجیه 

اقتصادی دارد.
وی بــا بیان این کــه ۴۵ درصد از باغ های 
کشور در استان کرمان واقع شده اند و از طرفی 

اســتان ما بهشــت معادن ایران است، گفت: 
ســرمایه گذاران مصمم هستند چند کارگو به 
رفســنجان بیاورند و از حمــل و نقل ترکیبی 

جهت صادرات پسته بهره ببرند. 
به این ترتیب عملا به بازار بزرگ بین المللی 

وصل می شویم.
مدیرعامل منطقه ویژه رفســنجان به زیر 
ســاخت های عالی برای توســعه منطقه ویژه 
اشــاره کرد و گفت: طرح جامع توسعه منطقه 
ویژه مصوب شده و به سه هزار میلیارد بودجه 
نیاز داریم تا زیر ســاخت های منطقه تکمیل 

شوند.
 هاشــمیان به مســئولیت های اجتماعی 
صنایع اشــاره کرد و گفت: یکی از مهمترین 
وظایف مجتمــع مس سرچشــمه و بهترین 
مسئولیت اجتماعی مس، توسعه منطقه ویژه 
اســت که موجب اشــتغال زایی و فعال شدن 
صنعت می شود و تولید افزایش پیدا می کند و 
همچنین سرمایه گذاری افزایش می یابد. با این 
ظرفیت درجه یکی که وجود دارد، امید می رود 
در دو سه سال آینده یک نفر بیکار نباشد و باید 

به این مسیر سرعت و جهت داد.
در پایان این نشســت، تصمیم بر آن شــد 
که به منظور تحقق این اهداف، نشســت های 
هم اندیشی و مطالبه گری استمرار داشته باشد.

در نشست هم اندیشی مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی و مهندس  هاشمیان فعال بخش خصوصی بررسی شد:

ضرورت راه اندازی خط هوایی رفسنجان ایرلاین و بهره وری از 
حمل و نقل ترکیبی با تکیه بر توانمندی منطقه ویژه اقتصادی رفسنجان

با سلام و تحیات
انتخاب و انتصاب شایســته 
جنابعالی را که از مدیران باسابقه 
و خوشنام صنایع کشور به شمار 
می روید به عنوان وزیر صنعت، 
معدن و تجارت در دولت وفاق 
ملی تبریــک و تهنیت عرض 

می نمایم.
بی شک رای قاطع نمایندگان 
مردم در قوه قانونگذاری به شما 
وزارتخانه  ســکاندار  عنوان  به 
راهبردی صنایــع و معادن در 
ســایه وفاق ملی شکل گرفته 

در ارکان حاکمیــت، در کنار 
تخصص و تجربه چندین ساله 
جنابعالی می تواند زمینه ســاز 
تحقق جهش تولید و گشایش 
مســیر پرچالش پیــش روی 
و معادن کشور  توسعه صنایع 

باشد.
در شــرایطی کــه جهان در 
مقطعــی حســاس و مهم در 
انرژی های  بــه  مرحله  گــذار 
نو قــرار گرفتــه و در همین 
مسیر ســرمایه گذاری بر روی 
محصولات مس نیز به شــدت 

توســعه یافته، انتظار می رود 
با تدبیر و راهبــری جنابعالی 
در کشــور بیش از پیش شاهد 
توسعه سرمایه گذاری ها در این 
از گشایش ها  راهبردی  صنایع 
در افزایش دامنه های اکتشاف 
این فلــز ارزشــمند تا تحقق 
افق های فرآوری و زنجیره های 
پایین دست مس باشیم و از این 

قافله جهانی عقب نمانیم.
عنــوان عضوی  به  اینجانب 
بــزرگ معادن و  از خانــواده 
صنعت مس ایران در بزرگترین 
مجموعه معدنی خصوصی مس 
کشور از طرف خود و همکاران، 
از  خرســندی  اظهــار  ضمن 
با  انتخاب مدیــری توانمند و 
تجربــه در صدر وزارت صمت، 
آرزوی توفیــق برای شــما در 
تحقق برنامه ها و اهداف عالی با 
تمرکز بر افق های بلند صنایع و 
معادن کشــور از درگاه الهی را 

مسألت دارم.

جناب آقای مهندس سیدمحمد اتابک
وزیر محترم صنعت، معدن و تجارت

مهندس افشین شیثی بهبهانی
مدیرعامل شرکت فرآوری مس درخشان تخت گنبد
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